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Vlada Republike Slovenije 
 
Ministrstvo za javno upravo  
 
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport 
 
Ministrstvo za zdravje 
 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
 
 
 

 

Zadeva: Pobuda o spodbujanju uporabe lesne biomase za ogrevanje v javnih 
stavbah  

 
Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je 24. seji 11. 5. 2015, na podlagi 66. 
in 98. člena Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10, 
6/14 in 26/15) sprejela naslednjo  

 
p o b u d o: 

 
Vlada Republike Slovenije naj poišče možnosti, da se pri sanaciji in 
novogradnji javnih stavb prednostno postavljajo kurišča na lesno biomaso, pri 
čemer naj tudi prouči predlog, da bi obvezno uporabo lesne biomase za 
ogrevanje v novozgrajenih oziroma saniranih javnih stavbah zakonsko uredili.  
 
  

Obrazložitev: 
 

Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je ob obravnavi zaključkov posveta  
»Gozd in les – slovensko narodno bogastvo za ponovni zagon lesne industrije« 
ugotovila, da so slovenski gozdovi še vedno polni nekvalitetnega lesa, kar je 
predvsem posledica lanskoletnega žledoloma in tudi sicer je več kot polovica 
posekanega lesa slabše kvalitete, ki bi ga lahko, med drugim, uporabili tudi za 
ogrevanje javnih stavb (šole, zdravstvene ustanove, stavbe občinske in državne 
uprave). Na ta način bi zagotovili spravilo tudi manj kvalitetnega lesa iz gozdov in 
preprečilo razvoj raznih podlubnikov, ki so velika grožnja za sekundarno škodo. Za 
kurjavo je poleg nekvalitetnega lesa v obliki drv ali sekancev moč uporabljati tudi 
ostanke iz predelave lesa ali odslužene lesne izdelke.  
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Cena energentov kot so kurilno olje in zemeljski plin se iz dneva v dan veča, prav 
tako smo za dobavo teh energentov odvisni od drugih držav. Po drugi strani pa je 
Slovenija bogata z lesom in je ogrevanje z lesno biomaso najbolj naraven ter hkrati 
najcenejši način ogrevanja (nižji stroški transporta). Poraba lesa v lokalnem okolju je 
okolju prijaznejša in zagotavlja možnost  zelenih delovnih mest.  
 
Na primeru Občine Cerknica, kjer so se pri obnovi Osnovne šole Cerknica odločili za 
kurišče na lesno biomaso, ki se odkupuje v lokalnem okolju, komisija ugotavlja,  da 
pomeni prehod na tak način ogrevanja dvajset odstotkov letnega prihranka za 
ogrevanje.   
 
Glede na navedeno komisija ocenjuje, da bi bilo smotrno spodbujati uporabo lesne 
biomase kot energenta za ogrevanje novozgrajenih ali prenovljenih javnih stavb.  

 
 
 
Predsednik 
Cvetko Zupančič l.r.  

 


